
Afd. 11 - Maglehøjparken. 

Referat af beboermøde d. 19. januar 2016. 

Dagsorden. 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent. 

3. Formandens beretning. 

4. Regnskaber og budgetter. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg til bestyrelse. 

7. Eventuelt. 

 

1. Anne-Grethe Danielsen fra hovedbestyrelsen blev valgt. 

 

2. Jytte Christensen fra hovedbestyrelsen blev valgt. 

 

3. Formanden fremlagde sin beretning. Ligger på hjemmesiden sammen med dette referat. Godkendt. 

 

4. Regnskab og budget blev gennemgået. Budgettet blev godkendt. 

 

5. Vedligeholdelsesreglement fremlagt og debatteret.  Godkendt. 

Indkomne forslag fra afdelingsbestyrelsen. 

Forslag 1. Indkøb af nye stole til klublokale/ lille selskabslokale, da der ønskes en langt mere 

hygiejnisk stol uden stof, samt også en mere håndterlig og funktionel stol.   Vedtaget.  

Forslag 2 A. At vi skiller os af med den nuværende sofagruppe i klublokalet / det lille selskabslokale, 

da den efterhånden er mange år gammel og uhygiejnisk. I stedet kan det større frirum i lokalet 

benyttes til andre aktiviteter. Nedstemt. 

Forslag 2 B. Såfremt der ikke dannes enighed om forslag 2 A, stilles der forslag om udskiftning og 

dermed indkøb af en ny sofagruppe.  Vedtaget. 

 

6. Valg til afdelingsbestyrelsen. 

Jeanette Madsen genvalgt for 1. år. 

Bettina Olsen blev nyvalgt for 2 år. 

Suppleant. Bettina Haahr blev valgt. 

 

7. Eventuelt. 

Utilfredshed med nogle træer der ikke er blevet beskåret. Der bliver set på det til foråret. 

Der blev debatteret lidt om parkering, altaner, vandmålere og det, at man ikke fik svar fra 

afdelingsbestyrelsen ved personlig henvendelse. Formanden svarede, at alle henvendelser skal 

foregå på skrift. Enten som brev eller på mail, for at der ikke skal ske nogen misforståelser.  

Dirigenten takkede for et godt møde. 

Mødet sluttede med smørrebrød og hyggeligt samvær. 


